
Protokół Nr 1/14 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

odbytego w dniu 15 grudnia 2014 r. 
 

 

Pierwsze posiedzenie Komisji rewizyjnej Oświaty otworzył Pan Czesław Mikła – 

radny, który do czasu wyboru przewodniczącego komisji przewodniczył obradom. Na wstępie 

powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. 

W dalszej kolejności stwierdził kworum niezbędne do obradowania i przedstawił 

zaplanowany porządek obrad, który przedstawia się następująco: 

 

1. Wybór Przewodniczącego komisji. 

2. Wybór Zastępcy Przewodniczącego komisji. 

3. Ustalenie planu pracy komisji na 2015 r. 

4. Sprawy bieżące i różne. 

 

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

 

Ad. 1 
Przystępując do realizacji pierwszego punktu obrad prowadzący obrady radny Cz. Mikła 

zgłosił kandydaturę radnego Marka Olejniczaka  na funkcję Przewodniczącego. 

Powyższe poparli pozostali członkowie komisji. W wyniku przeprowadzonego głosowania 

radny Marek Olejniczak został wybrany Przewodniczącym tejże komisji.  

 

Ad. 2 

W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący komisji – radny Marek Olejniczak zgłosił 

kandydaturę radnego Czesława Mikłę do pełnienia funkcji zastępcy przewodniczącego. 

Powyższa kandydatura została poparta jednogłośnie przez pozostałych członków komisji.  

 

Ad. 3 

Następnie członkowie Komisji Oświaty przystąpili do sporządzenia planu pracy komisji na 

2015 rok, który przedstawia się następująco: 

Po nanoszonych poprawkach oraz propozycjach plan pracy komisji na 2015 rok przedstawia 

się następująco: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



PLAN PRACY KOMISJI REWIZYJNEJ NA 2015 ROK 

Lp.  Termin Tematyka posiedzenia 

Osoby 

odpowiedzialne za 

przedstawienie 

zagadnienia  

1.  styczeń  

1. Zaopiniowanie projektu budżetu na 2015 r.  
 

2. Analiza dochodów uzyskanych ze sprzedaży mienia gminnego za 2014 rok. Skarbnik Gminy 

Przewodniczący 

GKRPA 

3. Zapoznanie się z działalnością GKRPA oraz jej dokumentacją finansową. 

4. Sprawy bieżące i różne. 

2.  luty  

1. Kontrola przeprowadzonych w 2014 roku przetargów.  Kierownicy 

jednostek 

Skarbnik Gminy 

2. Zapoznanie się z planami inwestycyjnymi na 2015 rok. 

3.  Sprawy bieżące i różne. 

3. marzec 
1. Kontrola GOPS. 

Kierownik GOPS 
2. Sprawy bieżące i różne 

4. kwiecień 

1. Zapoznanie się z działalnością klubów sportowych oraz orkiestry 

strażackiej. 
Pracownik RSO 

Kapelmistrz 

Kierownik RIK 2. Sprawy bieżące i różne. 

5. maj 

1. Kontrola i ocena GZUK 

Kierownik GZUK 
2. Analiza wysokości taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i za zbiorowy 

odbiór ścieków na terenie gminy. 

3. Sprawy bieżące i różne. 

6. czerwiec 

1. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014 r. 

Skarbnik Gminy 2. Wystąpienie z wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi. 

3. Sprawy bieżące i różne. 

7. sierpień 

1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2015 r. 

Skarbnik Gminy 

Kierownik RIK 

2. Zapoznanie się z realizacją zadań inwestycyjnych w okresie I półrocza 

2015 roku. 

3. Sprawy bieżące i różne. 

8. wrzesień 
1. Analiza wpływów opłat za odbiór odpadów komunalnych za I półrocze 2015 r. 

Skarbnik Gminy 
2. Sprawy bieżące i różne. 

9. październik 
1. Zapoznanie się z działalnością służby zdrowia na terenie gminy Kierownik 

SP ZPOZ 2. Sprawy bieżące i różne. 

10. listopad 
1. Zapoznanie się z założeniami projektu budżetu gminy na 2016 rok. 

Skarbnik Gminy 
2. Sprawy bieżące i różne. 

11. grudzień 

1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2016 r. 

Skarbnik Gminy 2. Opracowanie planu pracy komisji na rok 2016. 

3. Sprawy bieżące i różne. 



 

Ad. 4 

W sprawach bieżących i różnych, członkowie komisji podjęli temat związany 

funkcjonowaniem gabinetu rehabilitacyjnego i wnioskowali, aby dodatkowo zatrudnić 

drugiego rehabilitanta, gdyż zapotrzebowanie na zabiegi rehabilitacyjne jest duże. Pozostając 

w temacie służby zdrowia radni wnioskowali do Wójta Gminy, aby poczynić starania 

dotyczące wznowienia dyżurów lekarza i pielęgniarki w ośrodku zdrowia. Ponadto 

członkowie komisji sugerowali, aby podjąć starania związane z utworzeniem w ośrodku 

zdrowia w Widawie poradni lekarzy specjalistów, która działałaby w ramach NFZ.  

 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Marek Olejniczak zamknął 

obrady Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna     Przewodniczący Komisji  

Rewizyjnej 

 

         Marek Olejniczak 


